
ÅRSMELDING 2013 
 

SKJONG BÅTFORENING 
 
Årsmelding for 2013: 
2013 var det tiende ordinære driftsåret for foreninga.  
Økonomien er god. Regnskapstall blir lagt fram på årsmøtet.  
Det har i 2013 vært avholdt 2 styremøter. 
Det har vært gjennomført befaring av fortøyning av dykkere høsten 2013.  
Tauverk og moringer såg fine ut, noko grodd, men lite slitasje på taua. Nokon plassar var 
det litt gnaging mellom tau som kryssa rett under brygga, men det såg ikkje ut til å ha slitt 
av nokon kordelar.   
 
Medlemmer og båtplasser: 
Foreninga har 98 medlemmer ved utgangen av 2013, dette er en økning på 6 
medlemmer fra forrige år (92). 50 medlemmer står på venteliste for båtplass. 
En båtplass er fordelt i 2013. 
 
Disponering av havna: 
Vi har nå fått svar fra Kystverket om forlengelse av disposisjonsretten frem til 12.11.2018 
 
Utviding: 
Styret har i 2013 fortsatt arbeidet med utviding av hamna i henhold til tidligere planer. 
Styret har utført ny regulering av området for å legge til rette for utviding. Endelig vedtak 
om regulering gjenstår og denne er lagt på vent i kommunen for en beslutning om 
overtagelse av havna fra Kystverket. 
Styret har vært i dialog med kystverket og Giske kommune gjennom året uten at det er 
kommet en nærmere avklaring angående overtakelse av havna.  
 
For styret 
Audun Stølen 


